

9天 稻城+亚丁

BeeFlyz 

TOUR CODE: CN9DCY-D7

行程特色

4+5星酒店

四姑娘山/丹巴

新都桥/雅江

稻城/亚丁/康定

提升亚丁2晚低海拔酒店
(3000米以下, 专业预防高原反应)

NEW 蓝色星球最后一片净土



风味特色

野菊山珍火锅

成都药膳风味

航班时间

D7 326 KUL to Chengdu 1810-2240

D7 327 Chengdu to KUL 2355-0435

蜜蜂旅游
BeeFlyz
Holiday Sdn. Bhd.

OFFICE ADDRESS:

No.37, Block G, Jalan 3/101C,
Cheras Business Centre,
56100 Kuala Lumpur, Malaysia.

Email: sales@beeflyzholiday.com.my

Tel: +603-9133 9690

Departure Date

Adult (twin)

Fare Included: ✓ Taxes ✓ Tipping ✓ China Visa

1 吉隆坡✈️成都 (飞机餐)

◆ 集合于吉隆坡机场, 飞往成都。抵达后, 入住酒店。

住宿: 瑞廷西郊酒店或同级(5*)

2 成都🚗四姑娘山

🚗丹巴 (早午晚餐)

◆ 翻越巴郎山隧道 沿海拔超过4000米, 远眺巴郎山, 景色极为美丽, 白云如海, 雪山连绵。



◆ 猫鼻梁观景台 观赏四姑娘山全景的最佳位置, 四姑娘山充满神秘色彩, 犹如仙境般美。



◆ 四姑娘山-双桥沟 映入眼帘的是10几座海拔4000多米以上的雪山, 高山湖泊和广阔的森林、草地, 构成了独具特色的高原山地风光。(含观光车)

住宿: 澜峰大酒店或同级(4*)



3 丹巴🚗新都桥

🚗雅江 (早午晚餐)

◆ 丹巴梭坡碉楼 丹巴素有“千碉古国”的美誉, 保存了藏族人建筑了有上千年历史的古碉楼群, 共84座。(拍照景点)

◆ 甲居藏寨 是丹巴最具代表性的藏寨, 几百幢藏寨错落有致地建筑在山上, 曾被评为中国最美的乡村之一。(拍照景点)

◆ 塔公大草原 藏族民居, 成群牛羊, 藏族的彩带, 构成一幅富有浓郁高原藏族情调的风景画。

◆ 八美石林 远眺八美石林的一角, 造型奇特。

◆ 新都桥 神奇的光线, 金黄的草原, 藏族民居散落其间, 牛羊安详地吃草……平原风光美丽地绽放。令人神往的“光与影的世界”、“摄影家天堂”。

住宿: 雅砻江大酒店或同级(4*)



4 雅江🚗理塘🚗稻城

🚗亚丁 (早午晚餐)

◆ 翻越剪子湾山(主峰海拔4659米)和卡子拉山(主峰海拔4718米), 观毛垭大草原风光, 翻越传说中龟兔赛跑-兔子山。和途经青藏高原最大的古冰川遗址、海子山(主峰海拔4500米)。

◆ 稻城白塔群 共108座小白塔, 小白塔围绕着大白塔, 颇为壮观。不少藏民都会在早晨转白塔

◆ 红草地 稻城亚丁最美丽的红草地, 池塘中布满了红色的水草, 一望无际红彤彤的大草原景致映入眼帘。(秋季限定)

住宿: 亚丁智选假日或同级(4*)

5 亚丁

(早午晚餐)

◆ 胡杨林 蓝天、白云、金色胡杨在光影交错中汇成了一幅绝美的图画, 仿佛置身于童话世界中...



◆ 亚丁自然保护区 主要由“仙乃日、央迈勇、夏诺多吉”三座神山和周围的河流、湖泊和高山草甸组成。被誉为“蓝色星球上的最后一片净土”。(含观光车)



◆ 冲古寺

◆ 珍珠海 是仙乃日的融雪形成的高原湖泊海子, 仙乃日峰矗立在眼前仅2公里, 雪山倒影湖面上, 又是一幅无法形容的美景。

住宿: 亚丁智选假日或同级(4*)



6 亚丁🚗稻城 (早午晚餐)

◆ 二次进入亚丁自然保护区 第二次进入亚丁自然保护区, 全天畅玩于景区内。(含观光车)

◆ 洛绒牛场 洛绒牛场被三座神山环绕, 贡嘎河从草场穿梭, 林间溪流潺潺, 与牧场木屋交相构成了一幅原始而又迷人的景色, 令人们进入返朴归真的境界。



◆ 牛奶海 是一个面积不大状如水滴的古冰川湖。四周雪山环绕, 湖水清莹碧蓝。湖畔则是一圈乳白色环, 故称牛奶海。

住宿: 洛克家园国际酒店或同级(5*)



7 稻城🚗康定 (早午晚餐)

◆ 沿途观景台

◆ 翻越康巴第一关-折多山(海拔4298米)被称为“康巴第一关”, 远眺之处, 山峦叠嶂, 白雪皑皑, “蜀山之王”——海拔7556米的贡嘎山巅, 近在眼前。



住宿: 拉姆则林卡酒店或同级(4*)

8 康定🚗成都✈️吉隆坡 (早午晚餐)

◆ 泸定桥 又称铁索桥, 位于四川省泸定县大渡河上, 相传康熙帝统一中国后, 为加强川藏地区的文化经济交流而御批修建此桥, 并在桥头立御牌。

◆ 大渡河谷风光

◆ 锦里古街 锦里是一条仿古商业街。在这里, 你可以欣赏捏泥人、摆糖画的手艺, 也可以逛逛极富三国特色的店铺。

◆ 晚餐后, 送往机场飞返家园。

9 抵达吉隆坡 (飞机餐)

◆ 清晨抵达吉隆坡机场。

酒店以当地星级为准, 行程安排仅供参考, 以最终航班及酒店确认为准

9^o Daocheng + Yading



TOUR CODE: CN9DCY-D7

Highlights

4+5★ Hotel

arrange 2 nights stay at Yading Hotel

Hotel sea level below 3000 meters, to help prevent altitude sickness



Delicacies

Mushroom Steamboat

Herbal Cuisine

Flight Schedule

D7 326 KUL to Chengdu 1810-2240

D7 327 Chengdu to KUL 2355-0435



OFFICE ADDRESS:

No.37, Block G, Jalan 3/101C,
Cheras Business Centre,
56100 Kuala Lumpur, Malaysia.

Email: sales@beeflyzholiday.com.my

Tel: +603-9133 9690

Departure Date

Adult (twin)

Fare Included: ✓ Taxes ✓ Tipping ✓ China Visa

1 Kuala Lumpur → Chengdu (MEAL ON BOARD)

◆ Assemble at KLIA 2, depart flight to Changsha. Upon arrival, check in hotel. Hotel: 5* Grand Kingtown Hotel or similar

2 Chengdu → Mount Siguniang Danba (B,L,D)

◆ **Cat Nose Brige** is the Ba Langshan to the day of the necessary land, the concept of the four girls and the sunrise, the best point of sunset.



◆ **Mount Siguniang** also known as the Four Sisters Mountains, are said to be the goddess of the mountains. The highest peak in this area is Peak 4 (YaoMei) which is 6,250m high.



◆ **Shuangqiao Valley** the most easily accessible valley in Siguniang scenic area with vistas of snowy peaks, pastures, grassland and forests. It is the most beautiful valley of Four Maiden's Mountain. (included shuttle bus)

Hotel: 4* Lan Peak Hotel or similar



3 Danba → Xinduqiao Yajiang (B,L,D)

◆ **Danba Suopo Towers** bus tour passing at this village which composed of several villages perched on the mountain slopes facing west by the east side of Dadu River Valley. (photo stop)

◆ **Viewing Jiayu Tibetan Village** Known as the "Tibetan Fairyland", is a great destination for photography. It is one of the most beautiful ancient villages.

◆ **Tagong Grassland** is very beautiful by itself and its surroundings, and on which the sacred Yala Mountain is standing; via Bamei, the scenery along the road is absolutely fabulous.

◆ **Bamei Stone Forest** the world stone forest clouds, such a special cause of the stone is extremely rare.

◆ **Xinduqiao** reputed "photographer's paradise". It's about 3300m above sea level with no prominent landmark landscape, but it has more than 10km "photographer corridor". Enjoy the unique scenery for photography.

Hotel: 4* Yalong River Hotel or similar



4 Yajiang → Litang Daocheng → Yading (B,L,D)

◆ Tour will be crossing two high mountain passes at an elevation of over 4000m, view the Maoya Grassland, across the Rabbit Mountain which is the biggest Tibetan Plateau glacier relic, and Haizi Mountain Natural Reserve (4500m)

◆ White Pagoda

◆ **The Red Grassland** during Autumn, the grassland here is overgrown with red bushes that attracted countless tourists due to the unique and striking blood red color. (Autumn season only)

Hotel: 4* Holiday Inn Express or similar

5 Yading (B,L,D)

◆ **Poplar Tree Nature Reserve** Poplar forest golden, set off the first blue sky and white clouds, so that here has become a rice city characteristics of one of the beautiful scenery.



◆ **Yading Nature Reserve** the 3 holy mountains of Chenresig, rising to 6032 meters, Chana Dorje and Jampelyang, which both rise to 5958 meters. These 3 snow-capped peaks sit in a triangle formation with forested valleys, clear rivers. (included shuttle bus)



◆ **Chonggu Monastery** at an altitude of 3880m, every morning and afternoon the Lamas chant Buddhist scripture, chanting voice ring in the silent valley, making it more sacred and mysterious.

◆ **Pearl Lake** believed to be the cosmetic mirror of fairies, is an excellent spot to admire the mountain. On sunny days, you can see the reflection of Chenresig on the lake surface.

Hotel: 4* Holiday Inn Express or similar



6 Yading → Daocheng (B,L,D)

◆ **Yading Nature Reserve** second time entry to the beautiful park. (included shuttle bus)

◆ **Lurong Farm** surrounded by three snow mountain. Gonggar river shuttle from the pasture, forest streams, herds of cattle and sheep here enjoying the abundant sunshine, green grass and pure water, enjoying the nature of leisure.



◆ **Milk Sea** located in the heart of the mountain at the foot of the mountain, is a large area such as water droplets of ancient glacier lake. Milk sea and lake water varies, near the shore due to the lake at the end of the precipitation of plants and slightly black, to the inside of some light green area, and then the deep is the green water, blue translucent.

Hotel: 5* Rock International Hotel or similar



7 Daocheng → Kangding (B,L,D)

◆ Along the way, bus crossing Zheduo mountain(4298m), means "winding" in Tibetan Language, and means "a lot of winds" in Chinese, hence the name.

Hotel: 4* Ram Linka Hotel or similar



8 Kangding → Chengdu (B,L,D)

8 → Kuala Lumpur (B,L,D)

◆ **Luding Bridge** is 101m long and supported by 13 iron chains nine horizontal ones connected with the two has been an important passage linking Sichuan with the Sichuan.

◆ Dadu River

◆ **Jinli Street** the theme is Three Kingdoms Culture, a traditional folk custom. There are many bars, inns, snack stores and souvenir shops.

◆ After dinner, transfer to airport for your flight depart home. (MEAL ON BOARD)

9 Arrival Kuala Lumpur

◆ Arrival KLIA 2 at the early morning.

Hotels based on local star rating category. The sequence of itinerary, such as sightseeing, meals and hotels arrangement may varies on the actual tour.